
Μάκης Μπαλαούρας : Εν αμφιβόλω είναι
οι προθέσεις σας κ. Καραμανλή

Αφού πρώτα ο κ. Καραμανλής μοίρασε διαρροές, με αμφισβητούμενα
στοιχεία σε φίλια στη ΝΔ Μέσα Ενημέρωσης, προχθές στη Βουλή τις
αναμάσησε, με τον ίδιο τίτλο αυτών των Μέσων, ότι για το έργο Πάτρα-
Πύργος «Η χρηματοδότηση του έργου είναι εν αμφιβόλω». Πράγματι, εκεί,
στα βράχια, που οδηγεί το μεγάλο αυτό έργο η χρηματοδότηση του από το
ΕΣΠΑ δεν είναι απλώς αμφίβολη, σίγουρα, θα χαθεί.
Θυμίζουμε ότι, το έργο είχε απενταχθεί από τη κυβέρνηση Σαμαρά-
Βενιζέλου το 2013, οι διαγωνισμοί οι εγκρίσεις ενός σύγχρονου
αυτοκινητόδρομου διήρκεσαν σχεδόν 2 χρόνια, αφού προηγήθηκαν οι 8
διαγωνισμοί που επέφεραν μεγάλες εκπτώσεις, με συνέπεια, τη μη εμμονή
της Κομισιόν σε διαπλάτυνση του υφιστάμενου κατσικόδρομου, αλλά στο να
αποδεχθεί να γίνει σύγχρονος αυτοκινητόδρομος.    
Τι θα συμβεί αν προχωρήσει στην απένταξη; Θα πρέπει, αν ενοποιηθεί το
έργο(προς τη κατεύθυνση του ενός «εθνικού» εργολάβου), να γίνουν ξανά
μελέτες για δημοπράτηση και νέος διαγωνισμός… Η καθυστέρηση θα είναι,
τουλάχιστον 3-4 χρόνια, αφού θα χρειαστεί εκ νέου έλεγχος και έγκριση
από τη Κομισιόν, που μάλλον δε θα τη δώσει, και προφανώς θα χαθεί η
χρηματοδότηση με ευρωπαϊκούς πόρους! Επιπλέον, το κράτος θα
αποζημιώσει τους συμβασιούχους εργολάβους, και από ότι λένε οι
γνωρίζοντες,  θα ξεπεράσουν τα 20 εκατομμύρια… 
Ο κ. Καραμανλής δε λέει την αλήθεια όταν αναφέρει ότι «στα 5 έργα που
έχουν υπογραφεί οι συμβάσεις, δεν έχει ξεκινήσει η υλοποίησή τους».
Στις 17 Ιουλίου έγραψα ότι έχουν ξεκινήσει 3 εργολαβίες (Κ. Αλισσός,
Βάρδα, Γεράκι), ενώ στο μεταξύ ξεκίνησαν και οι εργολαβίες 6η  και 8η

(Μιτιλόγλι και Καρέϊκα στα Σαγέϊκα) της εταιρίας «Gd Infrastrutture
Hellas».

https://makisbalaouras.gr/%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%ce%b5%ce%bd-%ce%b1%ce%bc%cf%86%ce%b9%ce%b2%cf%8c%ce%bb%cf%89-%ce%b5%ce%af%ce%bd%ce%b1%ce%b9-%ce%bf%ce%b9/
https://makisbalaouras.gr/%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%ce%b5%ce%bd-%ce%b1%ce%bc%cf%86%ce%b9%ce%b2%cf%8c%ce%bb%cf%89-%ce%b5%ce%af%ce%bd%ce%b1%ce%b9-%ce%bf%ce%b9/


Ας έλθει να το διαπιστώσει «ιδίοις όμμασι» και να μη λέει παραμύθια,
για λόγους αντιπολιτευτικούς.
Να αντιδράσουν δυναμικά φορείς και πολίτες
Τέλος, ο υπουργός δήλωσε ότι «παραλάβαµε μια χωµατερή µε 50.000 τόνους
απορρίµµατα!. Εδώ πράγματι έχει δίκιο. Ο Σπίρτζης και οι βουλευτές του
ΣΥΡΙΖΑ σε Ηλεία-Αχαΐα, έριχναν, δολίως, σκουπίδια για να μη μπορέσει
να προχωρήσει ο δρόμος, από τη κυβέρνηση της ΝΔ!
                                Ας αφήσει τις αστειότητες. Ήδη, στο
παραπάνω δημοσίευμα μου, σημείωνα ότι: «Αν πάει κανείς στα εργοτάξια
θα δει ότι τα έργα έχουν ξεκινήσει, αντιμετωπίζοντας όμως και
αναπάντεχα προβλήματα, όπως σχηματισμούς χωματερών από Δήμους, πάνω
στη χάραξη του νέου δρόμου!».
Το ότι οι γειτονικοί Δήμοι(ιδίως του Δήμου Δυτικής Αχαΐας, με τα
54.000 κυβικά που έριξε),   εναπόθεταν τόνους σκουπιδιών, είναι ένα
πρόβλημα δομικό της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και όχι της κεντρικής
κυβέρνησης…   
Προτρέπω λοιπόν τα ντόπια ΜΜΕ να κάνουν ένα ρεπορτάζ με τα παραπάνω
για να μάθουν και οι πολίτες την αλήθεια, αλλά και ο κ.
Καραμανλής..         
 Όμως τελειώσανε τα ψέματα:
Οι φορείς της Ηλείας, οι νεοεκλεγμένοι, Περιφερειάρχης, δήμαρχοι και
σύμβουλοι, το Επιμελητήριο, Επιστημονικοί φορείς, κινήσεις πολιτών,
ανεξάρτητα από τις κομματικές τους προτιμήσεις, θα πρέπει να
αντιδράσουν άμεσα και δυναμικά, για να μη περάσει το σχεδιαζόμενο
ανοσιούργημα της νέας απένταξης του αυτοκινητόδρομου.       
 


